
منهای فوتبالفوتبال
نمی خواهم برای تیم ملی حاشیه درست کنم ؛

بیابانگرد: من و بنا نتوانستیم همدیگر را قانع کنیم!

اینانلو:ما هم جزو مدعیان مدال در المپیک هستیم

فرنگی جهان گفت:  برنز کشتی  مدال  دارنده 
فرنگی  کشتی  ملی  تیم  فنی  کادر  تصمیم  از 
در  برای حضور  من  به  فرصتی  هیچ  اینکه  بخاطر 
المپیک ندادند ناراحتم اما برای اینکه لطمه ای به 
موفقیت کشتی  ایران در المپیک وارد نشود حرفی 
بیابانگرد درباره علت عدم دعوتش  نمی زنم.افشین 
به اردوی تیم ملی کشتی فرنگی اظهار کرد: البته 
که  مصدومیتی  دلیل  به  نیز  قبلی  اردوی  در  من 
داشتم در کنار سایر کشتی گیران تمرین نکردم و 
حضور  از  مصدومیت  علت  به  که  بود  هفته ای  دو 
روز  چهار  سه  اما  کردم  خودداری  تمرین ها  در 
کرده ام. شروع  را  دوومیدانی  و  وزنه  تمرین  است 
سرمربی  افزود:  ایران  کیلوگرم   71 وزن  فرنگی کار 
اردوی  آیا می توانی در  از من سوال کرد  تیم ملی 
جدید در کنار کشتی گیران تمرین کنی که من هم 
در جواب گفتم به علت مصدومیت قادر به حضور 
در تمرین های تیم ملی نیستم. باید 10 روز دیگر 
در  برسم.وی  کامل  بهبودی  به  تا  کنم  استراحت 
ادامه با انتقاد از اینکه شانسی به او برای حضور در 
المپیک داده نشده است گفت: متاسفانه در حالی 
که باید نفر اصلی وزن 66 کیلوگرم برای حضور در 
المپیک من می شدم اما فرد دیگری جایگزین شد 
و حتی این فرصت به من داده نشد که در رقابت 
انتخابی تیم ملی کشتی بگیرم. وقتی نمی خواهند 
من در تیم باشم، نمی توانم خود را گول بزنم. البته 
علاقه ای هم به حاشیه سازی ندارم چرا که موفقیت 
تیم ملی در المپیک از هر چیزی برای من مهم تر 
است.بیابانگرد افزود: در هر مسابقه ای که طی سه 
چهار سال گذشته به من گفته اند کشتی گرفته ام 
و کاملا این حق را داشتم که برایم رقابت انتخابی 
مقابل حریف  بگذارند. در مسابقه های جام جهانی 
روس که در انتخابی تیم ملی این کشور اول شده 
بود به برتری رسیدم. در رقابت های قهرمانی آسیا 

نیز  جهانی  جام  در  و  شدم  قهرمان  تختی  جام  و 
سه مبارزه را با پیروزی پشت سر گذاشتم اما همه 
این ها را نادیده گرفتند و خیلی راحت شانسی برای 
من قائل نشدند تا در المپیک کشتی بگیرم.وی با 
بیان اینکه با محمد بنا سرمربی تیم کشتی فرنگی 
یک ماه پیش در این باره صحبت کرده است گفت: 
با بنا در این باره صحبت زیادی داشتم اما در نهایت 
نه او موفق شد من را با صحبت هایش قانع کند و 
اعلام  صراحتا  بنا  کنم.  قانع  را  او  توانستم  من  نه 
نداریم و  نیاز  تو  به  کرد »ما در وزن 66 کیلوگرم 
باید به کار خود در همین وزن 71 کیلوگرم ادامه 
دهی.« من هم در جوابش گفتم »من در بازی های 
 9 و  گرفتم  کشتی  کیلوگرم   66 وزن  در  آسیایی 
کیلو وزن کم کردم« که او نیز پاسخ داد »من آن 
موقع سرمربی تیم ملی نبودم و نظری در این باره 
ندارم.« البته شورای فنی هم به من اعلام کرد نظر 
انتخابی شرکت  رقابت  در  تو  که  است  این  نیز  ما 

سه  نمی کند.  قبول  ملی  تیم  فنی  کادر  اما  کنی 
 71 و   66 اوزان  اول  نفر  همیشه  که  است  سال 
را  من  می توانستند  حداقل  بوده ام.  ایران  کیلوگرم 
به همراه نفر برتر به یک تورنمنت خارجی بفرستند 
این حق  اما متاسفانه  تا عملکردم را بررسی کنند 
اعلام  مقابل  در  اما  نشدند  قائل  من  برای  نیز  را 
کرده اند برای انتخاب ملی پوش وزن 71 کیلوگرم 
و 80 کیلوگرم در مسابقات جهانی مسابقه انتخابی 
می خواهند بگذراند.چگونه است برای رویداد مهمی 
به اسم المپیک اعتقادی به مسابقه انتخابی ندارند 
انتخابی  یاد  به  فورا  جهانی  مسابقات  برای  اما 
از  اینکه  بیان  با  جهان  برنز  مدال  میفتند؟دارنده 
ایران  فرنگی کاران  موفقیت  خواستار  قلب  صمیم 
در رقابت های المپیک است گفت: به سرمربی تیم 
انجام  و  با حاشیه سازی  نمی خواهم  گفتم  هم  ملی 
تیم ملی دردسر درست  برای  مصاحبه های مختلف 
کنم چرا که موفقیت کشتی برای من در اولویت است 

و اگر حق من این است که به المپیک بروم، مطمئن 
باشید خدا کمک خواهد کرد. در غیر این صورت حتما 
قسمت این گونه بوده است. همه افرادی که اطراف 
کشتی هستند شاهدند من در سه سال گذشته چقدر 
برای تیم ملی زحمت کشیدم. به غیر از مسابقه های 
جهانی لاس وگاس به هر مسابقه ای که اعزام شدم یا 
قهرمان شدم یا مدال گرفتم. اما نظر این ها درست یا 
غلط این بود که من به المپیک نروم. اما با این حال 
نمی توانم خود را گول بزنم و حق خودم می دانستم که 
در رقابت های انتخابی شرکت کنم.بیابانگرد با انتقاد از 
اینکه بسیاری از رسانه ها در قبال این موضوع سکوت 
برای  اتفاقی  کوچک ترین  اگر  گفت:  کرده اند،  پیشه 
یکی از نورچشمی هایشان بیفتد انواع و اقسام مطالب 
را می نویسند اما در مقابل اجحافی که در حق من 
شد، هیچ کس دم نزد. واقعا از این موضوع ناراحتم 
و به خاطر اینکه حاشیه ای برای تیم ملی به وجود 
افراد  این  از  اما  گذشتم  موضوع  این  خیر  از  نیاید، 
می خواهم دست روی قرآن بگذارند و بگویند که حق 
من نبود که در مسابقه انتخابی شرکت کنم.بیابانگرد 
در پایان در پاسخ به این سوال که آیا ناراحتی اش از 
این موضوع باعث شده در اردوی جدید تیم ملی حاضر 
نشود، گفت: قطعا از این اتفاق خیلی ناراحتم اما وقتی 
می بینم کسی به حرف هایم توجه نمی کند و حق من 
را نادیده می گیرند، ترجیح دادم دست به حاشیه سازی 
به موفقیت  تا مبادا  نکنم  را مطرح  نزنم و صحبتی 
دوستانم در المپیک لطمه ای وارد شود. مطمئن باشید 
اگر آسیب دیده نبودم به کمک تیم ملی می آمدم. من 
با مربیان زیادی در تیم ملی کار کرده ام. هیچ وقت 
متکی به کادر فنی نبوده ام و همیشه نان بازویم را 
خورده ام.یک نفر پیدا کنید که سفارش من را به کسی 
کرده باشد.همیشه با تمام وجود زحمت کشیدم و الان 
هم اگر آسیب دیده نبودم با جان و دل به تیم ملی 

خدمت می کردم.

حضور  برای  ملی پوشان  می گوید  ایران  تفنگ  ملی  تیم  مربی 
شرایط  درباره  اینانلو  ندارند.ابراهیم  فشنگ  برای  مشکلی  ریو  در 
ملی پوشان المپیکی ایران و نتایج تیراندازان در تورنمنت فرانسه اظهار 
داشت: اردو و مسابقه خوبی برگزار شد. هر ورزشکار ما این شانس را 
داشت تا دو بار در مسابقات شرکت کند. 90 تیرانداز المپیکی از 20 
کشور در فرانسه حضور داشت. بعد از آن هم 9 روز در هانوفر اردو و 
تمرین فشرده داشتیم و قرار است یکشنبه دوباره برای اردوی 16 روزه 
راهی این شهر شویم که آخرین اردوی ما به شمار می رود.وی در پاسخ 
به این سوال که از نتایج ملی پوشان در این تورنمنت راضی هستید 
یا خیر، عنوان کرد: نتایج خوب بود و و از ورزشکاران راضی بودیم، 
البته الان در مسیر آمادگی هستیم. جام بزرگ تغییر لباس داشت و 
احمدی هم در این مسابقات هم لباس و هم سلاحش را تغییر داده 
بود. احمدی بعد از بازگشت به هانوفر شرایط بهتری داشت.مربی تیم 

ملی تفنگ در ادامه این مصاحبه در پاسخ به این سوال که با توجه 
به تمرین یک هفته ای با المپین ها می توان پیش بینی کرد نتیجه در 
المپیک ریو به چه صورت خواهد بود، خاطرنشان کرد: کار فوق العاده 
سخت است. بارها گفته ایم در رشته هایی مثل کشتی، وزنه برداری و 
تکواندو شانس قهرمانی برای 5-6 نفر است در حالی که در تیراندازی 
25 نفر مدال جهانی دارند و مدعی هستند که ما هم جزو آنها هستیم.
اینانلو همچنین درباره برطرف شدن مشکل فشنگ برای المپیک ریو، 
گفت: ما مقداری فشنگ از آلمان خریده ایم و برای ریو مشکلی نداریم. 
از  بعد  مسابقه  نخستین  در  اما  بوده،  خوب  فشنگ  با  هم  تمرینات 
المپیک دوباره دچار مشکل خواهیم شد. ما هم مسابقات دانشجویان 
بهتر شدن  از  داریم.وی  رو  پیش  را  فینالیست ها  فینال  و هم  جهان 
اظهار  و  داد  خبر  فشنگ  خرید  برای  کشورها  برخی  با  ایران  رابطه 
داشت: برخی از کشورها اعلام کرده اند الان هم برای فروش فشنگ 

مشکلی ندارند، اما مسئله اساسی پول است. ما حتی در سفر آخر با 
کمک وزارت ورزش به فرانسه رفتیم.

68 میلیون یورو 
برای خریدهای بارسلونا

25 میلیون یورویی که صرف خرید اومتیتی 
این  این فصل  بودجه  از  بارسلونا شده،  از سوی 
کرد.دو  نخواهد  کم  جدید  خریدهای  برای  تیم 
بر  که  اند  کرده  تایید  لیون  و  بارسلونا  باشگاه 
این  و  اند  رسیده  توافق  به  اومتیتی  انتقال  سر 
راهی  یورو  میلیون   25 رقم  با  فرانسوی  مدافع 
بارسا خواهد شد با این حال هنوز آبی اناری ها 
68 میلیون یوروی دیگر بودجه برای خرید های 
دیگر در اختیار دارند.به ادعای RAC1، در واقع 
اومتیتی،  برای  شده  هزینه  یوروی  میلیون   25
بارسا در فصل  مازاد  یورو درآمد  میلیون  از 38 
گذشته پرداخت شده است. بارسا در این تابستان 
در  بازیکن  خرید  برای  بودجه  یورو  میلیون   60
دورتموند،  به  بارترا  پیوستن  با  که  گرفته  نظر 
شده  افزوده  مبلغ  این  بر  نیز  یورو  میلیون   8
فرمالن،  با فروش  بینی می شود که  است.پیش 
داگلاس و آدریانو، بودجه بارسا برای فعالیت در 
بازار نقل و انتقالات تابستانی امسال افزایش نیز 
پیدا کند. بارسا قصد دارد یک مدافع چپ، یک 
بال راست و یک مهاجم جدید به خدمت بگیرد.

 
جدایی پاتو،  فالکائو و آملیا 

از چلسی
باشگاه چلسی تایید کرد که الکساندر پاتو، 
بازیکنان  جمع  از  آملیا  مارکو  و  فالکائو  رادامل 
قراردادی  با  فالکائو که  و  باشگاه جدا شدند.پاتو 
قرضی در چلسی حضور داشتند، به باشگاه های 
دو  تنها  پاتو  بازگشتند.  موناکو  و  کورینتیناس 
از روی  و یک گل  داد  انجام  برای چلسی  بازی 
رساند. ثمر  به  ویلا  استون  مقابل  پنالتی  نقطه 
گیلمار ولوز، مدیربرنامه های پاتو تایید کرده بود 
قرضی  قرارداد  در  قرارداد  کردن  دائمی  بند  که 
نظر می رسد چلسی  به  این حال  با  دارد.  وجود 
ماه  از 6  پاتو پس  و  نداشته  کار  این  به  تمایلی 
حضور در این تیم به برزیل بازگشت.فالکائو نیز 
که مصدومیت های متعددی را متحمل شد، حال 
به موناکو بازخواهد گشت تا ماجراجویی اش را 
در لیگ فرانسه پیگیری کند. مارکو آملیا نیز که 
به عنوان بازیکن آزاد جذب شده بود، بدون انجام 

یک بازی باشگاه را ترک کرد.

 
تمدید قرارداد نیمار با بارسلونا

تمدید قرارداد نیمار که توسط خود او تایید 
بارسلونا  باشگاه  توسط  بصورت رسمی  بود  شده 
اعلام شد.نیمار که سال 2013 به بارسا پیوسته 
بود و قراردادش تا 2018 اعتبار داشت از ابتدای 
سوی  از  قرارداد  تمدید  پیشنهاد  گذشته  فصل 
بارسلونا را دریافت کرد و پس از ماه ها سرانجام 
بر سر تمام مفاد با مسئولان این باشگاه به توافق 
تا  بارسا  با  برزیلی  ستاره  جدید  رسید.قرارداد 
2021 اعتبار دارد و رقم فسخ قرارداد او در سال 
اول 200 میلیون یورو، در سال دوم 222 میلیون 
یورو و از 2018 تا 2021 نیز 250 میلیون یورو 
در نظر گرفته شده است. رقم قبلی فسخ قرارداد 
او 190 میلیون یورو بود.طبق گفته وکیل نیمار، 
فوتبال  تاریخ  قرارداد  ترین  باارزش  او  قرارداد 
دنیاست. بدین ترتیب باشگاه پاری سن ژرمن از 
به خدمت گرفتن این ستاره برزیلی کاملا نامید 

شد.

 
گیگز: فان خال برای هدایت انگلیس  

مناسب است
رایان گیگز، اسطوره باشگاه منچستریونایتد 
که در حال حاضر به عنوان کارشناس در شبکه 
لوئیس  که  کرد  عنوان  می :ند،  فعالیت   ITV
ملی  تیم  هدایت  برای  مناسبی  گزینه  فان خال 
انگلیس است.ناکامی فان خال در منچستریونایتد 
شد.  فصل  دو  از  پس  او  اخراج  باعث  نهایت  در 
نه  چهره  مطبوعات،  با  او  شدید  های  درگیری 
چندان محبوبی از او در انگلیس ساخته بود حتی 
هواداران یونایتد نیز او را مربی مورد علاقه شان 
نمی دیدند. حال که هاجسون از تیم ملی انگلیس 
بعدی  بر سر سرمربی  بحث  کناره گیری کرده، 
فصل  دو  این  در  که  گیگز  که  است  داغ  بسیار 
اش  کاری  روز  اولین  در  بود،   فان خال  دستیار 
به عنوان کارشناس، با یک نظر جنجالی کارش 
را شروع کرد. او در پاسخ به اینکه کدام گزینه ها 
هستند  مناسب  انگلیس  ملی  تیم  هدایت  برای 
گفت:« هادل، ونابلز،  سر الکس فرگوسن و لوئیس 
واکنش های  با  گیگز  نظر  اظهار  فان خال.«این 
و  ها  روزنامه  و  رسانه ها  سوی  از  تمسخرآمیز 
همچنین کاربران شبکه های اجتماعی روبرو شده 

که نشان از منفوریت فان خال در انگلیس دارد.

 
واکنش کروس 

به شایعه جدائی از رئال
بازگشت  مورد  در  مختلفی  شایعات 
احتمالی تونی کروس به بایرن و یا پیوستنش به 
آلمانی  رسد.ستاره  می  گوش  به  منچسترسیتی 
رئال پس از جام جهانی 2014 با رقم 30 میلیون 
یورو به رئال پیوست و در دو فصل اخیر از مهره 
های ثابت این تیم بوده است. دقتش در ارسال 
به  تواند  می  که  او  بازی  خاص  ویژگی  و  پاس 
عنوان هافبک دفاعی و مرکزی بازی کند، باعث 
باشد. بالا  العاده  فوق  رئال  در  او  ارزش  تا  شده 
آلمان  حساس  جدال  برای  را  خود  که  کروس 
می  آماده  یورو  نهایی  چهارم  یک  در  ایتالیا  و 
کند، در مورد شایعات جدائیش از رئال گفت:« 
مسلم است که همیشه به آینده خودم فکر می 
کنم ولی اگر قرار باشد به هر شایعه ای که در 
دهم،  نشان  واکنش  شود  می  پخش  من  مورد 
کردن  کنم.صحبت  متوقفشان  توانم  نمی  دیگر 
بازیکن  من  است.  بیهوده  مسائل  این  مورد  در 
باشگاه  این  با  و هنوز 4 سال دیگر  رئال هستم 
قرارداد دارم و فکر می کنم همین مساله بهترین 
راه برای خاتمه دادن به شایعات و بهترین پاسخ 
برای کسانی باشد که در مورد جدائی من از رئال 

صحبت می کنند.

صعود 35 پله ای حسین باقری 
توسط  شده  اعلام  رنکینگ  آخرین  در 
با  باقری  حسین  تیراندازی  جهانی  فدراسیون 
بادی  تفنگ  ششم  جایگاه  در  چشمگیر  صعود 
تیراندازی  جهانی  گرفت.فدراسیون  قرار  مردان 
رنکینگ تیراندازان را در ماه جولای اعلام کرد. 
در این رنکینگ حسین باقری که چندی پیش به 
مدال نقره جام جهانی باکو دست یافت، با صعود 
35 پله ای به جایگاه ششم تفنگ بادی مردان 
رسید. او ماه گذشته در جایگاه چهل و یکم جای 
داشت.این برای اولین بار است که مردان تیرانداز 
ایران در جمع 10 نفر برتر رنکینگ جهانی قرار 
آبادی  داوود  علیرضا  ماده  این  در  گیرند.  می 
نداشت  جایگاهی  رنکینگ  در  گذشته  ماه  که 
بانوان  تفنگ  در  گرفت.اما  قرار  چهل  مکان  در 
از  را  خود  گذشته  ماه  جایگاه  ایران  نمایندگان 
دست دادند. در تفنگ بادی 10 متر، الهه احمدی 
که در ماه گذشته در جایگاه نهم رنکینگ جهانی 
رسید.  بیستم  رتبه  به  سقوط  پله  یازده  با  بود 
احمدی ماه ها صدرنشین این ماده بود. همچنین 
نجمه خدمتی دیگر تیرانداز المپیکی ایران در مکان 
نوزدهم قرار گرفت.در تفنگ سه وضعیت زنان نیز 
مه لقا جام بزرگ در مکان پانزدهم جای گرفت، 
همچنین خدمتی و احمدی با افت محسوس نسبت 
به ماه قبل به جایگاه 33 و 47 تکیه کردند.  در 
برتر  نفر  پنجاه  در  ایران  نمایندگان  ماده ها  دیگر 
رنکینگ جایگاهی ندارند و تنها الهام هریجانی در 
تپانچه 10 متر بانوان در جایگاه سی و سوم است .

 
ایران در جایگاه چهلم شطرنج جهان

سوی  از  شده  اعلام  رنکینگ  آخرین  در 
در  ایران  )فیده(  شطرنج  جهانی  فدراسیون 
بین المللی  ریتینگ  است.فهرست  چهلم  جایگاه 
شطرنج  و  شد  منتشر  میلادی  جولای  ماه  اول 
و 20  بزرگ  استاد  ریتینگ 9  میانگین  با  ایران 
جایگاه  در   2500 درجه  و  المللی  بین  استاد 
چهلم قرار دارد و نسبت به ماه گذشته یک پله 
سقوط داشته است.در بین دختران جوان جهان، 
 2445 ریتینگ  با  خادم الشریعه  سادات  سارا 
این  است. در  ایستاده  همچنان در جایگاه سوم 
در   2405 ریتینگ   با  درخشانی  درسا  بخش 
بخش  در  خادم الشریعه  دارد.  جای  هفتم  مکان 
بانوان نیز در جایگاه سی و هفتم رنکینگ جهانی 
در  است.  داشته  سقوط  پله  پنج  و  گرفته  قرار 
چینی  یفان  هو  جهان،  برتر  بانوی  صد  لیست 
است.در جمع شطرنج بازان  همچنان صدرنشین 
پسر جهان، پرهام مقصودلو ) 2501( شطرنج باز 
قرار  چهارم  و  چهل  جایگاه  در  ایران  ساله   16
گرفت. علیرضا فیروزجا با درجه  2481 در مکان 
شصتم است و محمد امین طباطبایی در جایگاه 

شصت و یک قرار دارد.
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حسینی:

می توانستیم نفرات بیشتری در المپیک 
داشته باشیم اما نگذاشتند!

تنها یک  ایران  تا بوکس  لغو شد  المپیک  به ونزوئلا آخرین میدان کسب سهمیه  سفر بوکسورها 
توانست  می  ایران  است  معتقد  بوکس  فدراسیون  رییس  نایب  باشد،  داشته  ریو  المپیک  در  نماینده 
نمایندگان بیشتری در المپیک داشته باشد اما نگذاشتند!روح الله حسینی در پاسخ به این سوال که 
متاسفانه  کرد:  اظهار  شود؟  می  چه  المپیک  در  ایران  بوکس  های  سهمیه  تعداد  ونزوئلا  سفر  لغو  با 
احسان  آن  و  المپیک خواهد داشت  در  نماینده  تنها یک  ایران  بوکس  رقم خورد  این شرایطی که  با 
روزبهانی است. وی این سهمیه را از طریق موفقیت در بوکس حرفه ای گرفته است.وی افزود: برای 
می  را  پور(  قاسمی  امین  و  محرابی  سجاد  محمدپور،  )سجاد  نماینده  سه  می خواستیم  ونزوئلا  سفر 
گرفته  فرانسه  و  آلمان  برای  فرودگاهی  ویزای  دو  باید  بگیریم.  روادید  نشد  که  کنیم  اعزام  خواستیم 
می شد تا بوکسورها بعد از خروج از ایران به آلمان و فرانسه می رفتند و ساعاتی را در فرودگاه این 
دو کشور می ماندند و از آنجا راهی ونزوئلا می شدند.نایب رییس فدراسیون بوکس با تاکید بر اینکه 
گفت:  داشتند  المپیک  برای کسب سهمیه  خوبی  شانس  رفتند  می  ونزوئلا  به  ایران  بوکسورهای  اگر 
می  المپیک  سهمیه  اول  نفر  سه  که  کنند  شرکت  وزن  هر  در  بوکسور   12 رقابتها  آن  در  بود  قرار 
گرفتند. می توانستیم نمایندگان بیشتری درالمپیک داشته باشیم اما گویا مسئولان جهانی و مسابقات 
هم نمی خواستند ما در این مسابقات شرکت کنیم!وی ادامه داد: معمولا برای شرکت در این رقابتها 
ارسال  داشتند  نماینده  که  کشورهایی  برای  قبل  ماه  یک  از  را  دعوتنامه  و  بلیت  جهانی  فدراسیون 
ارسال  دقایق  آخرین  در  را هم  ها  دعوتنامه  و  نفرستاد  بلیت  اصلا  این مسابقات که  برای  اما  می کرد 
کرد که زمان زیادی برای بقیه کارها نداشتیم.حسینی گفت: مسئولان وزارت خارجه زحمات زیادی 
برای این سفر کشیدند اما شاید اگر نامه نگاری و تماس های بیشتری از سوی آنها صورت می گرفت 
این مشکلات حل می شد و می توانستیم به ونزوئلا برویم.وی با ابراز تاسف از لغو این سفر و همچنین 
با یک  تنها  المپیک ریو، گفت: حیف شد که مجبور هستیم  عدم موفقیت تیم ملی در کسب سهمیه 
بوکسور در المپیک شرکت کنیم. خیلی دوست داشتیم که نمایندگان بیشتری داشته باشیم اما مانند 
المپیک آتن که محمدعاشری نماینده ما بود، در المپیک ریو هم احسان روزبهانی تنها نماینده ایران 
خواهد بود.نایب رییس فدراسیون بوکس در پاسخ به این سوال که آیا فدراسیون می توانست جلوی 
لغو سفر ونزوئلا را بگیرد؟ گفت:فدراسیون هر کاری که می توانست برای رفتن به این سفر را انجام 
داد اما بقیه کارها در دست ما نبود. کارها به گونه ای پیش رفت که بوکس ایران فقط یک نماینده 
برنامه های فدراسیون برای حضور  المپیک داشته باشد.حسینی در پاسخ به این سوال که اکنون  در 
موفق تر در المپیک چیست؟ ادامه داد: فعلا که سفر تازه لغو شده و باید دلایل لغو سفر و نتایج تیم 
احسان  کرد.  خواهیم  المپیک  برای  فکری  بلافاصله  آن  بعداز  و  کنیم  شناسی  آسیب  را  باکو  در  ملی 

روزبهانی زیر نظر اکبراحدی تمرین می کند و باید برنامه ریزیها را اجرایی کنیم.


